
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 23. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen ikke vil gribe ind overfor
den stigende brugerbetaling på landets sygehuse, set i lyset af, at ministeren
nu finder det helt i orden at landets regioner opkræver gebyrer på landets sy-
gehuse for såkaldte ”perifere ydelser”, sammenholdt med at regeringen allere-
de har indført yderligere brugerbetaling for en række sundhedsydelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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